
Referat af bestyrelsesmøde 8. januar 2014 

Deltagere:  Bente Bassett, Vilhelm Dickmeiss,  Anni Baastrup,  Carsten Tornbjerg,  Peter Ainsworth-Zink,  

Jesper Ohmsen, Flemming Todbjerg, Kirsten Habicht, Kristoffer Jørgensen 

Afbudb:  

Punkt på dagsordenen  Offentligt beslutningsreferat 

 
Årets resultat v/kristoffer 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
Der er foreløbig et overskud på 
157.501 kr 
 
Der er udestående på 19.000,- 
på el til hal i Højme. Der afsættes 
19.000 til el, der skal betales i 
2014. 
 

 
Vandanlæg ved udendørsanlægget  
v/Kristoffer 
 

   
 Anlægget følger tidsplanen – dvs 
at alle baner er anlagt incl hegn 
til 1. maj 2014. 

 
Suppleant, der indtræder i bestyrelsen 
indtil generalforsamlingen 
 

  
Kirsten er indtrådt i stedet for 
Jens, som er trådt ud i oktober 
måned. 
 

 
 Første spadestik  
 

  
 Byggeriet har været i gang i ca 1 
måned.  
Der etableres link til Marienlysts 
hjemmeside, hvor der kan ses 
billeder af byggeriet.  
 
 

 
Arbejdsgruppen vedr. hjertestarter  
 

  
Bestyrelsen har fået en 
henvendelse fra arbejdsgruppen, 
der ønsker at klubben skal sende 
en mail om deres arbejde til 
medlemmerne via klubbens 
mailingliste. Bestyrelsen har 
afslået dette, da medlemmerne  
ikke har givet bestyrelsen lov  til 
at udlevere  medlemmernes mail 
adresse. Arbejdsgruppen er 
inviteret til et møde med 
bestyrelsen, men har ikke ønsket 



dette.  
 

 
Seminar – program  

  
Dagsorden for seminar den 12. 
jan.  

- Mål for klubben 2014 – 
2017 

- Diskussion af 
organisation og 
kompetencer i relation 
hertil (bestyrelse og 
medarbejdere) 

- Plan for aktiviteter 2014 

 
Eventuelt:  
Dato for generalforsamling 
 
Godkendelse af referater 
 
 
 
 

  
 
Generalforsamling er den 26. 
marts  

 


